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ד”ר עדי שורץ:  כוחות שמירת שלום בין לאומיים, בטח בהקשר של הסכסוך הישראלי-ערבי זה

מה שאמר בזמנו שר החוץ שלנו אבא אבן: “הכוחות האלה זה כמו מטרייה שלוקחים ממך ברגע

אבל טוב,  פתרון  כמו  נראים  האלה  הכוחות  אז  בעיות,  אין  עוד  כל  כלומר  הגשם”.  שמתחיל 

ולספק הייעוד  את  לממש  מצליחים  לא  הם  אותם,  צריכים  כשבאמת  דווקא  הישראלי  בניסיון 

ראוי”. ביטחון 

הראיון המלא פורסם בערוץ 7, בתאריך 19.12.2023.
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